

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST- 001190240256)

D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300, KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA

Tel : +6-088-270672 / 270673 Fax : +6-088-265892

E-mail : lilian_sbt@hotmail.com

Website : www.sanctuaryborneo.com



4天台灣逍遙遊 & 一天行程 (SB-TW16-001)

每人全包 RM699

每天出發

Day 1 出發地 台北

- 機上用餐
- 冠君或同級

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day 2 台北市區遊

野柳~九份~毛公主之家~忠烈祠~士林官邸~天祿藝術中心~士林夜市

- 早餐
- 冠君或同級

飯店享用早餐後前往世界享譽盛名的**野柳風景區**觀賞特殊地質欣賞大自然鬼斧神工的女王頭、仙女鞋、台灣石...等等還有很多等待你的發掘，接著前往**九份山城**老街它是昔日的金礦產區，在那可以品嚐到特色小吃如炸蝦球、九份芋圓、潮州魚丸等各式小吃同時感受山城的風華，隨後前往**忠烈祠**，祠內供奉者歷年忠勇犧牲的烈士牌位及建國史蹟圖片並能觀賞衛兵換班交接儀式，接著，前往蔣介石的家**士林官邸花園**，以前為台北門禁森嚴之神秘處，後來開放後成為大台北人的花園，不同季節去有不同的特色呈現，然後參觀**毛公主**原住民特產中心和**天祿藝術中心**，晚上到**士林夜市**是台北最具規模的一個夜市，商品廉價物美，貨品齊全，人潮絡繹不絕，可以品嚐各種美味小吃，豪大雞排、大餅包小餅、士林大香腸、雪花冰...等等。

Day 3 台北自由活動

- 早餐
- 冠君或同級

全天自由活動~~可自行體驗台灣之美。

Day 4 台北 甜蜜的家

- 早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

**12岁以下的小孩收費如下:

佔床 團費 - 每人馬幣 578; 不佔床團費 - 每人馬幣 468

**2岁以下免費

**上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社當時實際情況重新調整為準

**有效期 2016年7月1日至2017年6月30日

**報價以最少兩個人出發為標準 (馬來西亞公民而已)

**以上報價將不適用於2016年聖誕+跨年12月18日-1月2日，2017年春節1月19日-2月3日

**報價不包含機票、機場稅、行李運托費用、個人開銷等

**此行程為拼團

**中文導遊

**本公司保留更改的權利

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST- 001190240256)
D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300,KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA
Tel :+6-088-270672 /270673 Fax : +6-088-265892
E-mail : lilian_sbt@hotmail.com
Website : www.sanctuaryborneo.com



4D3N Taiwan Free & Easy +One Day Schedule (SB-TW16-001)

RM699 Nett/pax

Daily Departure

Day 1 Departure Taipei

- MOB
- Champion Hotel or similar

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day 2 Taipei City Tour

Yeliu~Jiufen~Mao's Princes House~Martyrs' Shrine~Shilin Residence~Tianlu Art Center~Shilin Night market

- B/--/--
- Champion Hotel or similar

After breakfast, transfer to **Yeliu Stone Park** to see unique geological features, such as fantastic rock formations sculpted by nature, with names that echo their shapes such as Queen's Head and Fairy Shoe. Next, we will proceed to **Jiufen**, the filming site of 'Sad City' which is located up in the hills of Northern Taiwan. You can see the old fashioned way of life that still exists. **Martyrs' Shrine** is built to commemorate those who sacrifice their lives to achieve something that benefits our country and society. Shilin Residence is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime. Visit **Mao's Princess House** and **Tianlu Art Center**. **Shilin Night market** Agricultural products from the Shihlin to Wanhua, Tataocheng trading of goods are all here, in 1909 the market has been developing since the establishment of Shihlin.

Day 3 Taipei Free & Leisure

- B/--/--
- Champion Hotel or similar

After breakfast, Free at own leisure

Day 4 Taipei Sweet Home

- B

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

**Charges for children below 12 year old

With bed – RM 578 per person ; Without Bed – RM 468 per person

** Infants (24 months and below) Free

**The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement

** Available from 1 July 2016 -30 June 2017

** Price quote is based on at least of 2 persons (For Malaysian Only)

** This itinerary is not applicable during peak season (Christmas + Countdown 18 Dec- 2 Jan,CNY 19 Jan – 3 Feb 2017)

** Price quote excludes air ticket, airport tax, baggage fees, personal expenses and others

** Tour are based on Seat In Coach basis

** Chinese Speaking Tour Guide is provided

** We reserve the right to change or cancel conditions beyond our control render it necessary

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl